
Fra: Gunnar Uglem <gunnarug@gmail.com> Dato: 31. oktober 2019 kl. 13:14:43 CET Til: Størset Roar <roar.storset@stjordal.kommune.no> Emne: Spørsmål angående budsjett 
Hei. I forrige periode ble to saker informert om i Levekår.  1. Utfordring med ventilasjon i varmeperioder på bosentrene 2. Framflytting av finansiering av personlige iPader til et gjenstående årskull høsten 2020.   Jeg ser ikke at dette ligger i budsjettet. Stemmer det og i tilfelle hvorfor?  Vennlig hilsen  Gunnar Uglem    Svar: 1. Enhet eiendom vil komme med forslag til løsning og kostnad når vedlikeholdsplanen legges frem i februar 2020.  2. Etat oppvekst kommer med en egen sak på dette rett over nytt år.  


